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P R O T O K Ó Ł  NR XLII/18 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
15

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 26 kwietnia 2018 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XLII sesji i powitania Pana Leszka Walocha Burmistrza, Pana Tadeusza 

Bednarczuka Sekretarza Gminy, Pana Jacka Antropika Skarbnika Gminy, oraz, Panią Jolantę 

Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół, Panią Agnieszkę Żendełek Dyrektor Przedszkola 

„Baśniowa Kraina” w Dobiegniewie, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla 

oraz kierowników jednostek podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 12,  

a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji głos zabrała Pani Anna Kałach – mówię w imieniu Komitetu 

Założycielskiego Stowarzyszenia Uniwersytetu III wieku. Zwracam się z prośbą  

o rozpropagowanie i przekazanie propozycji wstąpienia do naszego Uniwersytetu. 

Uniwersytet III wieku będzie miał na celu podnoszenie swoich umiejętności, zdobywanie 

nowych umiejętności, ogólna aktywizacja.  Na chwilę obecną planujemy otworzyć sekcję 

artystyczną, historyczną, turystyczną i wędkarską. Wpisowe wynosi 10 zł, a składka 

członkowska wynosić będzie 15zł/m-c. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – miejscem spotkań będzie Budynek 

Wielofunkcyjny? 

 Anna Kałach – tak. 

 Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy – czy jest kryterium wiekowe? 

 Anna Kałach – trzeba być emerytem, ale są również mile widziani Honorowi członkowie. 

Pani Sylwia Łaźniewska jest już Honorowym Członkiem.  
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Ad.2.  

Pan Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

następującego projektu uchwały: 

jako pkt 10 d) powierzenia Burmistrzowi Dobiegniewa uprawnień do ustalania wysokości cen 

i opłat za korzystanie z obiektu Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie. 

 Leszek Waloch Burmistrz – przepraszam, że uchwała zostaje wprowadzana na sesji,  

ale wczoraj stwierdziliśmy z Panem Skarbnikiem, że jeśli składamy wniosek o pozyskanie 

środków unijnych to nie możemy pobierać opłat. To jest taka sama sytuacja jak z plażami.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Informacja z NZOZ w Dobiegniewie na temat zabezpieczenia usług medycznych  

i specjalistycznych dla mieszkańców miasta i gminy Dobiegniew. 

8. Budownictwo komunalne, socjalne – potrzeby a możliwości. Liczba osób oczekujących 

na lokale mieszkalne, potrzeby remontowe w budynkach komunalnych.  

9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2017. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2018 rok.  

b) podziału Gminy Dobiegniew na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, 

którym powierzono funkcje kierownicze oraz nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach,  

dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobiegniew. 

d) powierzenia Burmistrzowi Dobiegniewa uprawnień do ustalania wysokości cen  

i opłat za korzystanie z obiektu Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
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12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji 

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z ostatniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Rada protokół z ostatniej sesji 

przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się  

0 radnych. 

 

Ad.4.  Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 24 kwietnia 2018 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pan Leszek Waloch 

Burmistrz. 

 W okresie miedzy sesjami Burmistrz i podległe służby zajmowaliśmy się następującymi 

sprawami: 

 Dnia 4 kwietnia spotkałem się z Dyrektorem Polskiej Spółki Gazowniczej. Prosimy 

mieszkańców o wypełnianie deklaracji.  

 Dnia 5 kwietnia spotkałem się z projektantami w sprawie projektu rozbudowy, remontu  

i zagospodarowania terenu wokół Muzeum. Do końca kwietnia musimy złożyć wnioski.  

 Dnia 11 kwietnia odbyło się kierownictwo urzędu. Rozmawialiśmy o sprawach bieżących, 

inwestycjach i przetargach, które mamy do zrealizowania. 

 Dnia 17 kwietnia brałem udział w posiedzeniu Zarządu Konwentu Wójtów i Burmistrzów 

w Krośnie Odrzańskim. Omawiane tematy to m.in. szacowanie szkód łowieckich. 

 Dnia 18 kwietnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Kół Łowieckich.  

 Dnia 19 kwietnia odbyło się spotkanie z Dyrektorami Wydziału Rolnictwa w Chrapowie. 

Rozmowy dotyczyły m.in. wniosków unijnych oraz spotkałem się z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Głusko w sprawie uruchomienia punktu p.poż., ponieważ nie ma już 

jednostki OSP w Głusku. 
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 Spotkałem się z Zarządem OSP w sprawie przygotowania biesiady rodzinnej dla strażaków 

i ich rodzin nad j. Wielgie. 

 Dnia 20 kwietnia odbyło się spotkanie z projektantem w sprawie koncepcji 

zagospodarowania kwartału ulic: Wyszyńskiego, Dembowskiego, Szkolnej.  

 Dnia 23,24,25 kwietnia odbyły się komisje stałe Rady Miejskiej.  

 

Ad.6.  

 Paweł Łysiak radny – mam pytanie w sprawie łatania dziur, ponieważ na poprzedniej 

sesji było to oczywiste, natomiast minął miesiąc czasu i żadne dziury nie zostały załatane.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – było zorganizowane spotkanie w sprawie 

gazownictwa i po rozmowach z ludźmi, którzy byli na tym spotkaniu trochę zaniepokoiło 

mnie to, że my jako mieszkańcy mamy płacić za przyłącze.  

 

Ad.7. Brak informacji z NZOZ w Dobiegniewie na temat zabezpieczenia usług medycznych  

i specjalistycznych dla mieszkańców miasta i gminy Dobiegniew. 

 

Ad.8. Budownictwo komunalne, socjalne – potrzeby a możliwości. Liczba osób oczekujących 

na lokale mieszkalne, potrzeby remontowe w budynkach komunalnych stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Leszek Waloch Burmistrz – budownictwo mieszkaniowe jest dla nas bardzo ważnym 

tematem i w procesie rewitalizacji miasta i całego obszaru popegeerowskiego 

umiejscowiliśmy trzy budynki. Dwa budynki będą 16-lokalowe i jeden budynek 24-

lokalowy. W koncepcji zagospodarowania tego planu jest wyznaczona również droga  

z parkingami, miejscem odpoczynku dla mieszkańców, amfiteatrem, placem zabaw dla 

dzieci, wieżą widokową i obserwatorium. Natomiast po Arsenale będzie zrobione Centrum 

Edukacji Dzieci i Młodzieży.  

 

 

Ad.9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach sesji od 

godz. 13
50

 do godz. 14
00

. 
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Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2018 rok.  

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLII/243/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

b) podziału Gminy Dobiegniew na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów  

i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XLII/244/18 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, 

którym powierzono funkcje kierownicze oraz nauczycieli niewymienionych w art. 42 

ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XLII/245/18 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) powierzenia Burmistrzowi Dobiegniewa uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat 

za korzystanie z obiektu Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XLII/246/18 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.11.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  
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 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o łatanie dziur to jutro zjeżdża firma i drogi będą 

łatane. 

 Jeżeli chodzi o doprowadzenie gazu to, kto mówił, że przyłącze będzie za darmo?  

Na spotkaniu Pani z Polskiej Spółki Gazowniczej mówiła, że koszt będzie w granicach 

10-15 tys. zł, bo oprócz przyłącza trzeba będzie wymienić również piec. 

 

Ad.11.  Komunikaty.  

 Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – dzisiaj w godzinach 22
00

-5
00

 nastąpi 

przerwa w dostawie wody w miejscowościach Dobiegniew, Rolewice, Urszulanka i Osiek.   

 Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady – zaprosił wszystkich obecnych na 

Dobiegniewską Majówkę.  

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 


